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PROCES – VERBAL NR.63 
încheiat astăzi, 28 martie 2024, 

în şedinţă ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 
 

        La orele 12:00, domnul Marius Florinel Nicolaescu, Vicepreşedintele 
Consiliului Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei ordinare, care s-a 
desfășurat fizic dar și prin mijloace electronice (on-line). La această ședință au 
participat 31 de consilieri județeni, dintre care 18 au fost prezenți fizic și 13 
conectați pe platforma pusă la dispoziție de către Consiliul Județean Argeș, fiind 
absenți domnul Ion Mînzînă, Președinte al Consiliului Județean Argeș, domnii 
consilieri județeni Mihail Dorin Bărbuceanu, Ion Iana și Eugen Nae, deci şedinţa 
este statutară. 

La şedinţă a participat de drept dl Ionel Voica, Secretarul General al 
Judeţului Argeş şi din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean: 
dna Alisa Ciobanu, director executiv Direcția Juridică Administrație Publică 
Locală, dna Carmen Mocanu, director executiv Direcția Economică, dna Roxana 
Stoenescu, director executiv Direcția Cultură, Turism și Tineret, dl Alin Stoicea, 
director Direcția Tehnică, dl Sorin Ivașcu, director executiv Direcția Strategii 
Sinteze Proiecte cu Finanțare Internațională.           

La începutul ședinței au anunțat că se vor abține și nu vor participa la vot 
ca urmare a faptului că au un interes personal în problema supusă dezbaterii: 

- Doamna consilier județean Elena Cristina Popa, la punctul XV și XVI 
de pe ordinea de zi  - Hotărârile nr. 97 și 98. 

- Domnii consilieri județeni Valentin Viorel Enache, Cosmin Ghiță, 
Aurel Iacșa și Marius Bogdan Ivan, la punctul XV și XVI de pe 
ordinea de zi  - Hotărârile nr. 97 și 98. 

- Domnul consilier județean Bogdan Angelin David la punctul nr. XIX 
de pe ordinea de zi – Hotărârea nr. 101. 
 
 

 
Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Bună ziua, bine ați venit la 
ședința ordinară a Consiliului Județean Argeș din luna martie. Dați-mi voie să 
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încep cu prezența. Dl Mînzînă Ion nu este, Dl Bughiu Adrian Dumitru este on-
line?  

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu  - Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Nicolaescu Marius Florinel 
prezent, dl Andrei Ionuț ? 

Dl consilier județean Andrei Ionuț - Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Bălan Iosif Bogdan ?  

Dl consilier județean Iosif Bogdan Bălan – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Dl Bărbuceanu Mihail Dorin? 

David Bogdan Angelin ?  

Dl consilier județean Bogdan Angelin David – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl David Emilian? 

Dl consilier județean Emilian David -  Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Deaconescu Valentin Ion? 

Dl consilier județean Valentin Ion Deaconescu -  Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Enache Valentin-Viorel ? 

Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu -  Dl Ghiță Cosmin Constantin ? 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Grecu Dumitru?  

Dl consilier județean Dumitru Grecu  - Prezent ! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Iacșa Aurel ? 

Dl consilier județean Aurel Iacșa -  Prezent ! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Iana Ion ? Dl Ilie Ion ?  

Dl consilier județean Ion Ilie – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dna Ionescu Marilena Steluța? 

Dna consilier județean Marilena Steluța Ionescu  - Prezent! 
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Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Dna Ioniță Marina Monalisa?  

Dna consilier județean Marina Monalisa Ioniță – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Istrate Ion ? 

Dl consilier județean Ion Istrate -  Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Dl Ivan Marius-Bogdan ?  

Dl consilier județen Marius –Bogdan Ivan – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Jinga Valerian ? 

Dl consilier județean Valerian Jinga – Prezent ! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Dna Lupaș Diana Elena? 

Dna consilier județean Diana Elena Lupaș - Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Nae Eugen? 

Dl Negoescu Vasile?   

Dl consilier județean Vasile Negoescu  - Prezent. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Dna Nicolescu Nicoleta Tatiana?  

Dna consilier județean Nicoleta Tatiana Nicolescu– Prezent.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu   - Dna Nițoiu Ramona Corina ? 

Dna consilier județean Ramona Corina Nițoiu  - Prezent ! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dna  Popa Elena Cristina ? 

Dna consilier județean Elena Cristina Popa – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu –Dl Popa Florentin-Marius?  

Dl consilier județean Florentin-Marius Popa – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Sofianu Narcis-Ionuț! 

Dl consilier județean Narcis-Ionuț Sofianu  - Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Stana Stelian ?  

Dl consilier județean Stelian Stana – Prezent! 
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Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Ștefan Alexandru Mihai?  

Dl consilier județean Alexandru Mihai Ștefan – Prezent. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Tică Manuel ? 

Dl consilier județean Manuel Tică – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu -  Dl Tudose Nicolae?  

Dl consilier județean Nicolae Tudose – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu   - Dna Turturoiu Liliana Maria ? 

Dna consilier județean Liliana Maria Turturoiu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Dl Zidaru Cristian George? 

Dl consilier județean Cristian George Zidaru – Prezent! 

 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Dați-mi voie să supun la vot 
ordinea de zi. Cine este împotrivă? Abțineri? Ordinea de zi a fost votată. 

 

 

-I- 

 

          Trecându-se la punctul I al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 20.02.2024. 

 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Discuții? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt!  

 Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.   

 

 

-II- 



5 

 

 

          Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 29.02.2024.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Discuții? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt!  

 Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.   

 

 

-III- 

 

          Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare cu convocare de îndată a Consiliului Judeţean Argeş din data de 
01.03.2024. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Discuții? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt!      

 Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.   

 

-IV- 

 

          Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 18.03.2024.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu  - Discuții? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt!      

 Procesul verbal mai sus menţionat a fost votat în unanimitate.   
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-V- 

 

          Trecându-se la punctul V al ordinii de zi – Depunerea jurământului de 
către domnul consilier județean Ciobanu Petre-Adrian.  

Dl consilier județean Adrian Petre Ciobanu – Eu, Petre Adrian Ciobanu, 
consilier în cadrul Consiliului Judetean Argeș, în conformitate cu prevederile 
art. 172, coroborat cu cele ale art. 117, alin 1 din Ordonanța de Urgență a 
Guvernului nr. 57 privind Codul Administrativ, modificată și completată, depun 
în fața consiliului următorul jurământ: 

Jur să respect Constituția și legile țării și să fac cu bună credință tot ce-mi 
stă în puterile și priceperea mea, pentru bine locuitorilor județului Argeș. Așa să-
mi ajute Dumnezeu ! 

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Felicitări și mult succes! 

 

-VI- 

 

          Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru 
modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Argeș nr. 2/2.11.2020 
privind aprobarea componenței nominale a comisiilor de specialitate ale 
Consiliului Județean Argeș. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dl consilier face parte din 
comisia K1, de unde a plecat colegul nostru. Cine este împotrivă? Abțineri? Nu 
sunt! 

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 88. 
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-VII- 

 

          Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcţii al Spitalului Județean de Urgență Pitești. 

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții?  

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Dacă  nu vă supărați, vreau să am o mică 
intervenție. La spitalul județean s-a întâmplat o chestier, acum de curând, pe 
care aș vrea să v-o aduc la cunoștință, este vorba despre o pacientă de 88 de ani 
care a fost internată la terapie intensivă, cu o boală foarte rară, un sindrom 
Steven Johnson, o boală foarte urâtă, care apare o data la un million de oameni 
și care este o boală mortală, întrucât incidența deceselor este undeva între  80 și 
95 %, deci speranța de viață între 5 și 20%. Vreau să vă spun că personalul de la 
ATI, cu doctorul Voican, cu asistenta șefă Cora Adina, au făcut minuni în 
condițiile în care niciun spital din București n-a vrut să primească această 
pacienta care era într-o stare extrem de gravă, gândiți-vă la un ars de gradul II pe 
tot corpul, care a fost tratat la ATI cu succes și pacienta este în convalescență 
acum și voiam să le mulțumesc pentru implicarea și profesionalismul pe care l–
au manifestat, empatia pe care au manifestat-o, inclusiv domnului director 
medical Costin Ștefan. Nu puteam să trec cu vederea ca mandatul nostru se 
apropie de sfârșit și am constatat că spitalul nostru județean este la un nivel de 
profesionalism extraordinar de ridicat și voiam să le mulțumesc încă o dată și să-
l felicit pentru tot ceea ce se întâmplă acolo. 

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Mulțumim domnule Grecu, eu 
cred că în fiecare zi se fac minuni la spitalul județean dar din păcate noi vedem 
tot timpul acele mici lucruri care sunt deranjante, știm că există și ele dar 
colectivul Spitalului Județean Argeș este unul plin de specialiști. 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Tocmai de asta, am vrut să spun aceste 
lucruri pentru că, de multe ori, se trece cu vederea tot ceea ce se întâmplă acolo. 

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Iar proiectele pe care le 
implementăm noi, consiliul județean la Spitalul Județean Argeș sper să crească 
gradul de satisfacție a celor care ajung, din păcate, acolo. 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Vă mulțumesc. 

Dl Vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Alte discuții? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 
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Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 89. 

 

 

-VIII- 

 

          Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Organigramei și a Statului de funcţii ale Spitalului de Pediatrie Pitești. 

 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții? Să știți că și aici se fac 
eforturi deosebite, avem și aici cadre medicale de excepție. 

Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan – Am și eu aici un comentariu, 
domnule vicepreședinte. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Vă rog! 

Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan – Am spus-o și în comisie, a fost un 
eveniment nefericit cu copiii, pe unul chiar a trebuit să-l internez acolo, și am 
găsit niște condiții deosebite, felicit conducerea de acolo, consiliul județean 
pentru investițiile de acolo, repet, condițiile au fost deosebite, ca la Sanador,  dar 
a trebuit să vin eu pe acolo  și să atrag atenția că hârtie igienică nu exista, săpun 
nu exista în recipientul de săpun lichid, și când am întrebat prima dată mi-au 
spus că n-au buget și după le-am spus că o să mă interesez dacă n-au buget. Și 
când au înțeles că pot să mă interesez dacă există sau nu buget, imediat a venit și 
hârtia igienică, și săpunul și așa mai departe. Încă o dată felicitări pentru 
condițiile care sunt acolo, sunt niște condiții extraordinare, dar un pic mai multă 
atenție la cei care se ocupă cu aceste lucruri, nu cred că este vorba de manageri, 
cred că este vorba de niște asistente care pur și simplu nu au fost atente, ce vreau 
să spun eu, e păcat de condițiile care sunt acolo, să nu fie și personalul acela care 
se ocupa direct cu aprovizionarea saloanelor, să aiba chestiunile astea minime de 
bun simț. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Am notat observația 
dumneavoastră, o să atragem atenția, condițiile acestea despre care vorbiți s-au 
realizat în echipă, echipa de la consiliul județean, pediatrie și dumneavoatră, 
consilierii, cei care ați votat de atâtea ori proiecte, și iată, astăzi mi se pare,  are 
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loc recepția la Ambulatoriul Spitalului de Pediatrie, proiect finanțat pe fonduri 
europene, de altfel luni o să avem o conferință. Așadar numai în echipă putem 
realiza lucruri.  

Dl consilier județean Marius-Bogdan Ivan – Iertați-mă, doar o completare, încă 
o dată lucrurile stau foarte bine, managementul este foarte bun, cred că este 
vorba doar de cei care se ocupă direct cu aprovizionarea, pentru că eu am 
discutat mai sus și au spus că ‘’Avem și le-am dat”, plus că am mai atras atenția, 
acolo erau niște doamne spălau pe jos  și imediat ce am atras atenția lucrurile s-
au rezolvat, adică managementul a fost atent, dar a venit o doamna care, trebuie 
mare atenție, a spălat cu aceiași cârpă și la toaletă și în salon și cam peste tot, și 
am atras atenția managementului, imediat s-au luat măsuri, dar cred că cu 
oamenii aceștia care până la urmă prestează munca direct trebuie avut un pic 
mai mult grijă. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Trebuie verificați mai bine, am 
înțeles. Alte discuții? Voturi împotrivă? Abțineri ? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 90. 

 

-IX- 

 

          Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a Spitalului de Pediatrie 
Pitești.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost în unanimitate. 

S-a adoptat Hotărârea nr. 91. 
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-X- 

 

          Trecându-se la punctul X al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcţii al Spitalului de Pneumoftiziologie „Sf. Andrei” 
Valea Iașului.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri ?  

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 92. 

 

 

-XI- 

 

          Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcţii al Spitalului Orășenesc ,,Regele Carol I” Costești.  

 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri ? Nu sunt. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 93. 

 

 

-XII- 

 

          Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii unui acord de parteneriat între Județul Argeș și Spitalul 
Județean de Urgență Pitești.  
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Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri ? Nu sunt. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 94. 

 

 

 

-XIII- 

 

          Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea achiziționării unor servicii de asistență juridică pentru consultanță, 
asistare și reprezentare în fața instanțelor de judecată și parchetelor în care 
Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Argeș este parte.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri ? Nu sunt. 

 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 95. 

 

 

-XIV- 

 

          Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
încheierea unui Acord de Asociere între Județul Argeș și Asociația Club Sportiv 
DTO Rally pe anul 2024.  

 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri ? Nu sunt. 
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Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 96. 

 

 

-XV- 

 

          Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Protocolului de colaborare încheiat între Autoritatea Teritorială de 
Ordine Publică Argeş și Inspectoratul de Poliție al Județului Argeş.  

 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ?  

Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache – Membrii ATOP nu participă la 
vot. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Voturi împotrivă? Abțineri ? Nu 
sunt. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 97. 

 

-XVI- 

 

          Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea protocolului de colaboare încheiat între ATOP Argeş şi Direcţia 
Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Argeş, Inspectoratul de 
Poliţie al Judeţului Argeş, Inspectoratul Judeţean de Jandarmi Argeş, Agenţia 
Judeţeană Pentru Ocuparea Forţei de Muncă Argeş, ISU Argeş şi Poliţia Locală 
Piteşti, privind reducerea fenomenului de cerşetorie şi migraţie de pe raza 
judeţului Argeş.  

 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ?  
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Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache – Membrii ATOP nu participă la 
vot. 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Voturi împotrivă? Abțineri ? Nu 
sunt. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 98. 

 

-XVII- 

 

          Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
revocarea dreptului de administrare constituit în favoarea Serviciului Public 
Județean Salvamont – Argeș asupra unor bunuri imobile (spații), situate în 
Municipiul Pitești, str. George Coșbuc nr. 40, județul Argeș.  

 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri ? Nu sunt. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 99. 

 

-XVIII- 

 

          Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
constituirea dreptului de folosință cu titlu gratuit asupra unor spații aflate în 
imobilul « Palat Administrativ », situat în Pitești, Piața Vasile Milea, nr. 1, 
județul Argeș.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri ? Nu sunt. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 100. 
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-XIX- 

 

          Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii unui protocol între U.A.T. Județul Argeș și Administrația 
Bazinală de Apă Argeș-Vedea în vederea utilizării terenului din albia minoră a 
râului Argeș necesar realizării obiectivul de investiție „Execuție prag de fund și 
lucrări de stabilizare a malurilor, aferente podului amplasat pe DJ 703B la km 
85+328 în comuna Căteasca, județul Argeș”. 

 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ?  

Dl consilier județean Bogdan Angelin David – Eu nu voi participa la vot.  

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu - Voturi împotrivă? Abțineri ? Nu 
sunt. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 101. 

 

-XX- 

 

          Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Devizului general actualizat în urma finalizării lucrărilor, pentru 
obiectivul de investiții „Modernizare DJ 508 Căteasca (DJ703B) – Furduiesti – 
Teiu – Buta (DJ659), km.12+400 – 17+217, L=4,817 km, comunele Teiu și 
Negrași, județul Argeș”. 

 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri ? Nu sunt. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 102. 
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-XXI- 

 

          Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
privind aprobarea Devizului general actualizat în urma finalizării lucrărilor, 
pentru obiectivul de investiții „Modernizare DJ 704 E, Ursoaia – Bascovele – 
Ceaurești, km 3+100 – 7+600, L=4,5 km, județul Argeș”. 

 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri ? Nu sunt. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 103. 

 

-XXII- 

 

          Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
emiterea avizului în favoarea U.A.T. Moșoaia pentru aprobarea Normelor 
tehnice privind condiţiile de proiectare şi amplasare a construcţiilor, instalaţiilor 
şi a mijloacelor de publicitate în zona drumurilor de interes local.  

 

Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri ? Nu sunt. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 104. 

 

-XXIII- 

 

          Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
actualizarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Argeș pe anul 2024.  
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Dl vicepreședinte Marius Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri ? Nu sunt. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr. 105. 

 

-XXIV- 

 

          Trecându-se la punctul XXIV al ordinii de zi – Raport privind activitatea 
desfășurată de Inspectoratul de Poliţie Judeţean Argeş în anul 2023. 

S-a luat la cunoștință. 

 

Ședinţa s-a încheiat la ora 13:00.   

 
 
 

V I C E P R E Ş E D I N T E, 

 

Marius Florinel NICOLAESCU 

 

 

 

                                                        SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI,  

                                                                                       

                                                                       Ionel VOICA 


